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Plats KS-salen/Hållbarheten, Stadshuset 

Sammanträdestid 2023-05-17, kl. 13:30-15:45

Närvarande

Ledamöter Ulrika Bertilsson, KS, ordförande, Falkenbergs kommun
                        Lars Fagerström, SN, Falkenbergs kommun
                        Maria Larsson, KFT, Falkenbergs kommun
                        Markus Jöngren, KS, Falkenbergs kommun
                        Mikael Svensson, ordförande KPR, Falkenbergs kommun

Gun Engström, vice ordförande, Fibromyalgi- och reumatikerföreningen  
Karin Östergren, NHR
Gert Persson, DHR
Per Andersson, SRF Varberg - Falkenberg

Tjänstemän Lina Österhult, sekreterare, kansliavdelningen
Christian Fager, verksamhetschef Fritid och offentlig miljö, KFT, § 23
Veronica Lindblom, arkitekt, Sköld Forsberg, 
Lina Weetman, kanslichef, kommunstyrelseförvaltningen § 22
Nicklas Olsson, dokumentcontroller, kommunstyrelseförvaltningen, § 22

Paragrafer §§ 18–33

Justering Ordföranden och Gun Engström

Digitala underskrifter Ordförande Ulrika Bertilsson
Justerare Gun Engström  
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§ 18 Mötets öppnande 
Ordförande förklarar mötet öppnat. 

§ 19 Val av justerare
 Till justerare väljs Gun Engström. 

§ 20 Godkännande av föredragningslista

Beslut 
Råden beslutar 

1. Godkänna föredragningslistan.

§ 21 Föregående mötesprotokoll 

Beslut
Råden beslutar 

1. Lägga föregående mötesprotokoll till handlingarna.

§ 22 Inventering av tillgängligheten i Stadshuset

Beslut
Råden beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet.

Sammanfattning av ärendet 

Veronica Lindblom, arkitekt och certifierad sakkunnig av tillgänglighet, informerade 
om inventering av tillgängligheten i stadshuset som påbörjats under våren 2023. 

Uppdraget är att inventera tillgängligheten i stadshuset befintliga byggnader, både 
arbetsplatser och publik miljö. Detta för att underrätta för förvaltare och verksamhet att 
prioritera och planera åtgärder som berör tillgänglighet. 

De byggnader som omfattas är Stadshuset med de sammanbyggda kvarteren 
Rörbeckska, Nysvea och Hallbergska. Det är främst kontorslokaler och publika delar 
som berörs. Det äldre Rådhuset, uthyrda lokaler och renodlade teknikutrymmen 
omfattas inte i denna studie.

Arbetet utgörs av inventering på plats samt avstämning med referenspersoner och 
referensgrupper, bland annat kommer KFR vara referensgrupp. Resultatet 
dokumenteras genom i en skriftlig rapport. Kontrollpunkter som avviker från krav på 
tillgänglighet beskrivs. Bilaga med foton och ritningsunderlag ger en god överblick 
över var avvikelser finns. Stora delar av byggnaderna omfattas av varsamhetskrav och 
detta kommer att vägas in. Även brandskydd kommer tas upp. Rapporten kommer 
återrapporteras i rådet, samt till kommunstyrelsen och kultur-, fritids- och 
tekniknämnden när den är klar.
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Synpunkter från rådet:

- KFRR önskar genomföra en rundvandring med Veronica i lokalerna för att ta 
tillvara referensgruppens erfarenheter och kunskap gällande tillgängligheten. 

- Hissen från Kontaktcenter upp i kuben är för trång. Veronica håller med, hissen 
uppfyller inte dagens krav på mått. Hissen är från när huset byggdes och andra 
senare hissar i huset uppfyller kraven. 

- Se över var det fortfarande finns trösklar i huset. 
- Kommunfullmäktigesalen ska renoveras och alla ska självklart ha tillgång till salen 

samt tillgång till toaletter. 
- Se över placering av dörröppnare samt till exempel knapp till högtalare vid 

personalentrén. 
- Ramper är bättre än hissar. 
- Ljudet i kommunens möteslokaler/ljudanläggningar är generellt dåligt. 
- Tips om att Länsstyrelsen säkert kan hjälpa till med råd om tillgänglighet i lokaler i 

kulturmiljö. 
- Se över skyltningen i huset. 

Övriga synpunkter kan mailas till Lina Österhult, innan utgången av maj, som 
vidarebefordrar dem till projektgruppen.

§ 23 Återkoppling angående övergång över klitterna på Skrea Strand

Råden beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet.  

Sammanfattning av ärendet

Christian Fager från kultur-, fritids- och teknikförvaltningen informerade om övergång 
över sanddynerna på Skrea strand. Huvudsyftet är att säkra sanddynerna och minska 
sanddriften upp i bostadsområdena ovanför stranden. Övergången ska vara ett 
komplement till de fullt tillgängliga nedgångarna vid Restaurang Ocean och 
Strandbaden. 

Vid förra mötet kom synpunkten på lutningen på rampen. Efter mötet har förvaltningen 
och Veronica Lindblom tittat på lutning och hur rampen kommer att nyttjas, samt 
ekonomin. Planen är nu att göra en passage över klitterna utan ramp. Förvaltningen 
fortsätter att jobba med nedfarter i anslutning till befintlig plats och Bacchus ur 
tillgänglighetssynpunkt. 

Rådet föreslår istället att utveckla befintliga nedgångar vid Strandbaden, Ocean och 
Strandskatan, även förslag på en ramp vid spritrakan. Det är även viktigt med 
tillgängliga parkeringar i närheten av nedgången. Referensgruppen tipsar om att Los 
Christianos på Teneriffa har skapat bra miljöer för alla. Tips att information om 
tillgänglighet till stränderna och dess övergångar samt handikappbad ska finnas på 
kommunens webbsida. 
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§ 24 Kommunala funktionsrättsrådets uppdrag

Ärendet flyttas till nästa möte. 

§ 25 Information från Regionala funktionshinderrådet, RFR

Beslut 
Råden beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet. 

Sammanfattning av ärendet

Maria Larsson informerade om Regionala funktionsrättsrådets senaste möten. 
Informatorn kring Hallandstrafiken och färdtjänst som övergår från bolag till regionen. 
På mötet informerades om myndigheten för delaktighet, universell utformning, 
Halmstad kommuns arbete med sitt tillgänglighetsråd och med tillgänglighetskonsult. 
Region Halland har ändrat organisationen från ryggmärgsskador, vissa skador kommer 
framöver bara att hanteras i Göteborg eller Stockholm. Länsstyrelsen informerade om 
att det på EU-nivå kommer krav på att FN:s konvention om funktionshinder måste 
följas. Förhoppningar att kommunen kommer behöva göra funktionshindersanalyser 
inför beslut. Marcus Jöngren tar med sig fråga till Hållbarhetsutskottet att ta med 
funktionshinder inom social hållbarhet. 

§ 26 Rapport från Kommunstyrelsen

Beslut 
Råden beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet. 

Sammanfattning av ärendet

Ordföranden informerade om ärenden från kommunstyrelsens möte. Ärendet gällande 
antagande av målbild för Falkenbergs stadskärna har återremitterats till näringslivs- och 
arbetsmarknadsutskottet. 

§ 27 Rapport från Socialnämnden

Beslut 
Råden beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet.
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Sammanfattning av ärendet

På senaste mötet togs bland annat LSS och hemtjänsten upp. LSS-verksamheten 
kommer övergå från privat till kommunal regi. Angående personalsituationen till 
sommaren ska sommarens personal vara planerat och klar nu. 

§ 28 Rapport från Kultur-, fritids- och tekniknämnden

Beslut 
Råden beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet.  

Sammanfattning av ärendet

Maria Larsson informerade om senaste mötet från KFT-nämnden där kulturplan och 
biblioteksplan bland annat togs upp. Maria efterfrågade att KFRR ska användas som 
remissinstans, vilket inte gjort på någon av de remisserna. KFT ska ta fram ett plan för 
hur KFRR ska användas som remissinstans. På arbetsutskottet diskuterades 
biblioteksplanen samt idrottspolitiska program. 

Ulrika och Mikael Svensson (ordförande för Kommunala pensionärsrådet, KPR) ska 
träffa ordföranden för KFT-nämnden att hitta ett arbetssätt för att få med rådets 
synpunkter. 

Gert Persson vill skicka med frågan till KFTN att se över behovet av en trafiknämnd, i 
kommunen används KFTN som trafiknämnd men där behandlas sällan trafikfrågor. 

§ 29 Remisser att behandla 

Beslut 
Råden beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet.

Sammanfattning av ärendet
Inga remisser har inkommit sedan det senaste mötet. 

§ 30 Ärendelista

Beslut 
Råden beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet.

Sammanfattning av ärendet
Genomgång och uppdatering av ärenden på ärendelistan. 
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Vi har i dialog med Region Halland beslutat att stryka punkten gällande information om 
Regionens projekt kring tillit. Regionen har inte längre någon representant i rådet, 
dessutom pågår inte arbetet aktivt just nu. Blir det ändring finns det möjlighet att 
återkomma. Länk till information om regionens utvecklingsarbete om tillit. 

§ 31 Frågor och önskemål från KFR 

Beslut 
Råden beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet.

Sammanfattning av ärendet
Frågor från KFRR:

- Uppdatering kring frågan om tillgänglighetshetsinventeringen?
o Ordförande kommer träffa ordföranden i kultur-, fritids- och 

tekniknämnden för att diskutera detta. 
- Vad händer med förändringarna i skyltning av gång- och cykelvägar? 

o Ordförande kommer träffa ordföranden i kultur-, fritids- och 
tekniknämnden för att diskutera detta. 

- Hur har kommunen gått vidare med den planerade övergången vid klitterna på 
Skrea Strand?

o Se dagens information, KFT återkopplar i höst.

 § 32 Inbjudan av gäster till kommande möten  

Beslut 
Råden beslutar 

1. Notera till protokollet att det finns önskemål om gäster.

Sammanfattning av ärendet
Linda Larsson deltar på mötet 2023-09-07. Se vilka ärenden som är aktuella på 
ärendelistan. 

§ 33 Övriga frågor

- Ordföranden har varit i kontakt med Mölle där KFRR har sina möten och har 
fått bekräftat att det inte ska tas ut någon hyra för när de lånar lokaler. Däremot 
ses organisationen över och översynen kan resultera i ändring av detta, men 
idag ska ingen hyra tas ut. 
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https://www.regionhalland.se/demokrati-och-politik/politisk-organisation/lokala-namnder/medskapande-arbete-om-tillit/


	
 
Detta dokument är elektroniskt signerat och juridiskt bindande.	

Vice ordförande: Gun EngströmOrdförande: Ulrika Bertilsson
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